
Z Á Z N A M č. 5/2023 
z riadneho zasadnutia komisie výstavby a životného prostredia 

pri Mestskom zastupiteľstve v Bytči, zo dňa 6.9.2023. 

Prítomní na zasadnutí: M. Gácik, J. Babušík, L. Greguš, M. Gajdošík, M. Sedliak, R. Červenec,                   H. 
Králiková. 
Neprítomní: -   

Zasadnutia komisie sa okrem jej členov zúčastnil: 

Ing. Dušan Beníček - zapisovateľ. 
Mgr. Marta Mičietová - prednosta úradu 
Mgr. Táňa Ďurajková – za stavebný úrad 
Ing. Matúš Bielik – za ref. životného prostredia. 
 

Miesto a čas konania: Zasadačka odd. výstavby a ŽP Mestského úradu v Bytči. (prízemie budovy) od 
15:00 hod. 

Komisia bola schopná uznášania, pretože na jej zasadnutí boli prítomní  7- mi členovia z celkového 
počtu 7 členov komisie. 
Na zasadnutí komisie, ktoré viedol jej predseda Martin Gácik, bol prerokovaný materiál podľa 
programu a materiály predložené následne, po zaslaní programu členom komisie: 

1. Prejednanie návrhu na prípravu a spracovanie zmeny a doplnku územného plánu mesta Bytča č. 7, 
resp. nového ÚP mesta Bytča a predložené cenové ponuky.  
 
V rámci prejednania predloženého materiálu, oboznámila prítomných členov komisie, Ing. T. Ďurajková 
– stavebný úrad mesta;  so žiadosťami, požiadavkami, resp. ďalšími skúsenosťami stavebného úradu 
mesta, pri povoľovaní stavieb na území mesta. Ďalej im bola poskytnutá informácia o žiadostiach 
občanov a podnikateľských subjektov na výstavbu rodinných domov, bytových domov, chát a ďalších 
objektov, v lokalitách, ktoré platný územný plán nerieši, resp. má daná lokalita určité obmedzenia. 
Komisia sa ďalej oboznámila s návrhom využitia niektorých lokalít na území mesta, ktoré by mohla 
s pohľadu mestského úradu, nová územnoplánovacia dokumentácia riešiť. 
Členovia komisie boli ďalej oboznámení s novou legislatívou, ktorá bude platiť od roku 2024, na úseku 
stavebného poriadku a územného plánovania v nadväznosti na tvorbu nových územných plánov a ich 
digitalizáciu. 
Na dofinancovanie ÚP je možné požiadať o dotáciu  z  Ministerstva dopravy a výstavby SR, a to od 15. 
januára do 28. februára nasledujúceho roku (2024), pričom jednou z príloh o. i. je aj Zmluva so 
spracovateľom územnoplánovacej dokumentácie, Uznesenie MZ o schválení zadania. 
 
Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom  odporučila podniknúť kroky na zabezpečenie 
spracovania územnoplánovacej dokumentácie, zmeny a doplnku č. 7 ÚP mesta Bytča, prostredníctvom 
odborne spôsobilej osoby, podľa predloženej ponuky. 
 
2. Zmena rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 3/2023/S k 1. 8. 2023 v zmysle ustanovení 
Smernice o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a prostriedkov z EÚ a iných účelovo poskytnutých 
prostriedkov do rozpočtu mesta - na vedomie.  
 
Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom vzala tento na vedomie. 
 
3. Plnenie programového rozpočtu Mesta Bytča k 30.06.2023 – na vedomie.  
 
Komisia vzala materiál na vedomie. 



 
4. Žiadosť o navýšenie dotácie – TJ Pšurnovice.  
 
Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom odpodručila materiál schváliť.  
 
5. Žiadosť o navýšenie dotácie – TJ Tatran Hrabové.  
 
Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom odpodručila materiál schváliť.  
 
 
6. Žiadosť o navýšenie dotácie – FK Hliník nad Váhom.  
 
Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom odpodručila materiál schváliť.  
 
7. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2023 k 30. 09.2023 – návrh. 
 
Komisia odporučila predložený materiál schváliť. 
 
8. Informácia o spracovanom PHSR Mesta Bytča na roky 2023+.  
 
Členovia komisie po oboznámení sa s predmetom strategického materiálu a jeho účelom odpodoručila 
tento schváliť. 
 
9. Informácia o výsledku kontroly vykonanej NKÚ – na vedomie.  
 
Prednostka úradu oboznámila členov komisie s výsledkami kontroly Najvyššieho kontrolného úradu SR, 
ktorej predmetom bolo preverenie existencie systémovej podpory pre správu EÚD (elektronický úradný 
dokument) a dodržiavanie všeobecne záväzných právnych predpisov pri správe EÚD. O. i. Informovala 
o kontrolných zisteniach Úradu, a prijatých opatreniach mesta Bytča v uvedenej veci. Komisia vzala 
informáciu na vedomie. 
 
10. Informácia o skončení pracovného pomeru Náčelníka Mestskej polície Bytča – na vedomie.  
 
Komisia vzala uvedený materiál na vedomie. 
 
Ďalšie podnety a návrhy komisie VaŽP: 
 

- M. Gácik navrhol , začať už v predstihu riešiť zabezpečenie novoročného ohňostroja, 
prípadne jeho elektronickej náhrady, ako aj program osláv Nového roku. 

- J. Babušík požiadal o zabezpečenie kontroly technického stavu detského ihriska v parku na Ul. 
Hlinkovej, resp. ďalších DI na území mesta – informovať správcu majetku. 

- L. Greguš, požiadal o riešenie výrubu suchých stromov v m. č. Pšurnovice za cestou oproti 
cintorín. Pri parkovaní vozidiel môže dôjsť k poškodeniu majetku občanov, odlomeným 
konárom, alebo vyvrátením celého stromu – zabezpečí odd. VaŽP. 

- M. Gajdošík, požoadal o preveenie možnosti odsadenia merača rýchlosti motorových vozidiel 
na št. ceste. V m. č. Hliník nad Váhom. – zabezpečí odd. VaŽP. 

 

 

Bytča, 6.9.2023. 

Ing. Dušan Beníček 

 


